
 

Vragen van de raad 

Gesteld op  22 maart 2024 

Beantwoord op  

Partij SGP  

Onderwerp Woningbouw Waardenburg 

 
Vraag 1 

Is het college het nog steeds eens met de fractie van de SGP eens dat er behoefte is aan woningbouw 

in alle kernen? 

 

Antwoord 

 

 

Vraag 2 

In uw coalitieakkoord spreekt u over lef, frisse manieren en creativiteit als het gaat over woningbouw. 

Dat spreekt de SGP aan. Als het college knelpunten tegenkomt, worden die nog steeds opgelost met 

creativiteit? 

 

Antwoord 

 

 

Inleiding vraag 3 

Vanaf 2018 kunt u lezen in ‘Het Kontakt’ dat er wordt gesproken over het bouwen van woningen 

achter de supermarkt en appartementen De Vergt in Waardenburg. Op 23 augustus 2022 staat er 

samengevat het volgende op SRC-regionieuws; ‘In Waardenburgzijn concrete plannen voor 

nieuwbouw van 52 woningen rond de PLUS-Supermark. Naar verwachting kan het bestemmingsplan 

nog dit jaar door de gemeenteraad worden vastgesteld’. 

 

Vraag 3 

Inmiddels is het 2024, het lijkt er op dat hier de frisse, nieuwe manier om met lef te versnellen 

ontbreekt, hoe komt dat? 

 

Antwoord 

 

 

Vraag 4 

Mocht het antwoord op de bovenstaande vraag zijn dat hier geen frisse, nieuwe manier is om met lef 

te versnellen, dan is de vraag als volgt. Met welke creativiteit hoopt het college dit plan op te pakken 

en kan hier ook een termijn aan gekoppeld worden zodat wij meer gevoel krijgen bij de beoogde 

versnelling? 

 

Antwoord 
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Inleiding vraag 5 

Het onderwerp bestemmingsplan ‘De Vergt’ staat vanaf 2022 al op de bestuurlijke planning. In de 

bestuurlijke planning 2024, versie 1.27 heeft het bestemmingsplan ‘De Vergt’ de status ‘vervalt’, 

zonder een duidelijke motivatie. 

 

Vraag 5 

Graag ontvangt de fractie van de SGP een duidelijke motivatie waarom dit bestemmingsplan na zo 

een lange tijd op de bestuurlijke agenda te hebben gestaan, nu op de bestuurlijke agenda vervalt. 

 

Antwoord 

 

 

Vraag 6 

Heeft het college na het laatste bericht op 23 augustus 2022, ook in het kader van ‘samen in 

beweging komen’ nog gecommuniceerd met de inwoners van Waardenburg over het 

bestemmingsplan ‘De Vergt’? 

 

Antwoord 

 

 

Inleiding vraag 7 

Als het antwoord op bovenstaande vraag nee is, dan is de status op basis het meeste recente 

nieuwsbericht uit 2022 dat de inwoners geïnformeerd zijn dat het bestemmingsplan nog in 2022 naar 

de gemeenteraad is gegaan. 

Vraag 7 

Kan het college aangeven op welke manier en wat zij gaat communiceren richting de inwoners van 

Waardenburg om hier duidelijkheid over te geven? 

 

Antwoord 

 


	Vraag 1
	Vraag 2
	Vraag 3
	Vraag 4
	Vraag 5
	Vraag 6
	Vraag 7

